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Bylderup, den 5. januar 2023

Møde i Fællesbestyrelse for Bylderup Skole og Børnehus

Onsdag den 11. januar 2023
kl. 18.30-21.00

Mødeleder: Lasse

Afbud: Bo, Cecilie, Steven

Dagsorden:
l. Godkendelse af dagsorden:

2. Meddelelser:
a) Formand:

b) Medarbejderrepræsentanterne:
børnehave,skole

c) Elevrådet:
d) Ledelsen:

børnehave,skole

Referat:

Formand:

Medarbejder repræsentant:
Børnehave:

De fleste børn og voksne har holdt juleferie.

Skole:
• Fortæller "den gode historie" om, hvor-

dan 5. klasse hjalp med at undervise 2.

kl.

• En anden "god historie" er 3. kl. der

hjælper 2. kl. med at logge på computer

og book creater. Det betyder at 2. kl. bli-

ver rigtig gode til det.
• 4. kl. har haft en gæste lærer til "stop mo-

tion" Det har været et godt forløb.

• Elisa havde flere gode eksempler.

Elevrådet:

• Evalueret: Fælles morgen mad for ud-

skolingen lige før juleferien. En fanta-

stisk morgen med en høj grad af fælles-

skab.

• 9. kl. havde lavet en gyserfilm alle så i

sammen. En god oplevelse!

• 9. klasse har overnattet på skolen. Dejligt

at have en lærer der gider hjælpe os med

det.
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• Juleklippedag - klasserne vil gerne have

deres klasselærer og de vil gerne bruge

hele dagen. Mega hyggelig dag.

• Hele udskolingen har haft mb sammen -

kunne man lave en hel dag med idræt i

hele udskolingen?
• Læsedag - gerne flere gange årligt. Vil

også gerne om i Børnehaven og læse for

børnene her.

2 elever fra 9. klasse starter en prøveperiode med

lektie cafe'for elever i ml. trimiet. Det vil starte

i uge 4.

Der er ønske om flere besøg udefra f.eks. kon-

certer e.lign.

Der er enighed i bestyrelsen om, at vi ikke kan
anerkende udskolingen nok, for deres engage-

ment.

Ledelsen:
Børnehave:

Malene Dahl Andresen (Forældre i børnehaven)
har søgt "ålandets initiativ pulje" om midler til

en "vandhane" til legepladsen. Hun har fået til-

sagn om ca 40.000 kr.

Hun har også søgt hos andre fonde og har tilsagn

om 5000 kr fra Rens egnsråd.
Der mangler stadig ca 40.000 kr der er stadig an-

søgninger ude som der ikke er kommet svar på.

Malene vil gerne at vi finder en vej i, at samar-

bejde omkring etableringen.

Vi er i en ansættelses proces vedr. den ledige

pædagogtilling.

Skole:
Vi har sagt velkommen til to nye elever.

En i 0. kl og en i 4. kl.

Søren skriver ud til ml. trins elever og

forældre om den nye lektie cafe.

Fantastiske sne dage op til jul. Dejligt at
mærke fællesskabet og se hvordan der

kunne løftes i flok.

3: Regnskab 2022:
Bilag fremsendes

Helle gennemgik regnskabet.
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Børnehaven:

• Hun forklarede hvad kvartals regulerin-

gerne betyde.

• Forbrug på beskæftigelses konto skal

ses i lyset af at der var mulighed for at

købe bl.a madrasser til krybber og en ny

4 personers klapvogn. Der er købt flere
"varige ting"

• På inventarkonoen er der købt træ til

hegn, som Peter og Hans har lavet.

Skole:

Undervisningsmidler er overskredet pga

nødvendig udskiftning af bogsystem.

Diversekonoen er overskredet. Det er en

konto der dækker over rigtig meget.

Ikke alle penge til fritidpas er brugt, alle
henvendelser er imødekommet. Vi af-

sætter mindre penge til fritidspas næste

år.

Vedr. EL - vi lykkes med at spare på
vores EL forbrug.

Regnskabs året slutter på fredag, der
kan derfor stadig komme mindre regule-
ringer. Dette gælder både skole og bør-

nehave.

4: Årsberetning:

Opstart af planlægning
Torsdag den 23. marts

Placering: Udskoling og PLC.

Finde tilbage til den oprindelige form, hvor
medarbejderne tager børnene med over i den

anden bygning i den tid der er årsberetning.

En kombination af en lille "film" og en mere

personlig "beretning"

Emner kan være:

• "fælleskab" både i dagligdagen og f.eks.

de dage der var sne.

• Elevrådet - italesætte de gode tiltag.

• Frikvarters fællesrummet i udskolingen

det nye fællesrum i indskolingen - et

aktivt elevråd.

• Høringssvar vedr. tyske elever

• Børnehaven - både den multikulturelle

del - besøg på skolen - hverdagen - af-

faldsindsamling/kunst - makerspace
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5. Forældremøder skoleåret 23/24

Drøftelse vedr. ønske om øget fremmøde

(fra rullende planlægning)

6. Lukket punkt:
Skoleåret 2023/24
Info ved Søren

7. Punkter til næste møde:

8: Eventuelt:

Næste møde mandag d. 6. feb. 2023 kl.
18.30

• Samarbejdet med Ravsted.

• Indklip fra 9. kl. gyserfilm.

• Makerspace -

• Hvad er bestyrelsesarbejdet en del af -

skoleudviklingssamtale.

Start på en drøftelse af om vi skal afholde efter-

årets forældremøder som vi "plejer" eller om vi

skal finde en ændret form i det håb at der kom-

mer flere fremmødte.

Uddrag af drøftelse:

Kunne en af de forældreplanlagte aktiviteter

være at forældre og børn laver mad sammen og
det kombineres med et forældremøde i en eller

anden form.

De ældre søskende, udskolingselever eller elev-

rådet kunne evt. passe børnene i den tid der er

møde.

Vi skal passe på med at lægge ansvaret over på
andre. Forældre kunne evt. komme begge, den

ene kunne deltage i mødet den anden kunne

passe børn. Forældrene hjælper hinanden.

Alle klasser behøver ikke gøre det samrae. Evt.

prøves af i et par klasser.

Skulle vi tage en dialog med forældre og
spørge om de kommer - hvis ikke - hvad er år-

sagen. Lasse og Ina spørger forældrene i 4. og

5. klasse.

Drøftet

• Budget 2023
• Årsberetnig

• Forældremøder - opfølgning/tilbage-

meldinger fra 4. og 5. kl.

• Skoleudviklingssamtale.

Der er forslag om, at søge "Å landet" om penge

til træer og et stort udendørs skak spil.
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Styregruppen for Ålandet spørger til om der er
en fra bestyrelsen der har lyst til at sidde i

hjemmeside gmppen - Mail til Sara hvis man

har lyst.

Dato til møde med Ravsted.
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